
Geacht college, 

 

De fractie is benaderd door sportverenigingen die gebruik maken van sporthal De Pracht en 

geconfronteerd worden met de sluiting van de kantine. 

 

De kantine fungeert als ontmoetingsruimte voor de sportclubs en - verenigingen die na het sporten 

daar kort verblijven en bij het ontbreken van een barbeheer daar een enkel zelf meegebracht drankje 

nuttigen.  

 

De reden voor het sluiten van de kantine is volgens de verenigingen gelegen in het feit dat er voor de 

kantine geen vergunning op grond van de alcoholwet is afgegeven en het zonder vergunning niet is 

toegestaan om in de kantine alcoholhoudende drank, ook al hebben de sporters die zelf 

meegebracht, te nuttigen. 

 

Het sluiten van de kantine voor de sporters betekent ook dat hun samenzijn na het sporten komt te 

vervallen en zij elders hun heil moeten zoeken. Dit kan niet de bedoeling zijn. 

 

Wij hebben dan ook de volgende vragen:  

 

Is het ontbreken van een alcoholvergunning de reden om de kantine voor de sporters te sluiten of 

heeft het college een andere bestemming voor deze kantine op het oog en is dat de werkelijke reden 

om de kantine te sluiten.  

 

1. Bent u bereid om de kantine voor de sporters als ontmoetingsruimte open te houden totdat er een 

voor alle partijen, sporters, beheerder en gemeente, bevredigende oplossing voor het gebruik van de 

kantine voorhanden is. 

 

Dit onder voorwaarde dat er geen alcoholhoudende drank wordt genuttigd. 

 

2. Bent u bereid bij het zoeken naar een oplossing: 

 

te bezien of in overleg met het bestuur van gemeenschapshuis De Pracht de kantine op enige wijze 

deel kan gaan uitmaken van de para-commerciële alcoholwetvergunning van De Pracht; 

 

te bezien of de beheerder alsnog bereid is om een  para- commerciële  vergunning voor de kantine 

aan te vragen, waarbij de verenigingen zelf voor het barbeheer blijven zorgen; 

 

Wij zien de beantwoording van deze artikel 39 vragen met belangstelling tegemoet, waarbij wij grote 

waarde hechten aan het openhouden van de kantine als ontmoetingsplek voor de sporters.  

 

Met vriendelijke groet, 

Jo Claessen 

Fractievoorzitter Aalst-Waalre Belang 

 


